
956451

To: ETN EEE @ rivm ni]; LCIEB@rivm ni]; IIE IEEE @rivm ni)
From: 5.1.2e

Sent: Sun 10/11/2020 1:10:54 PM

Subject: Re: Antw: aandacht vragen bij OMT - communicatie ouderen over rol jonge kinderen in de besmettingsketen

Received: Sun 10/11/2020 1:11:52 PM

Uiteraard, maar ik noem het omdat het punt dat we in het voorjaar wel heel duidelijk hadden nu is weggezakt. Lijkt me

belangrijk

meio
Witenes 5
3015 CN Rotterdam

Tel: 00 31 10 704 4066

Fa

Email: @erasmusme.nl

from: [IEKECE EEE ivr. >

Sent: 11 October 2020 14:13

To: INESECSNNN MNEXEDNN @erasmusme.n>; LCI <EBl@rivm.ni>; EE erivm.nl>

Subject: Antw: aandacht vragen bij OMT - communicatie ouderen over rol jonge kinderen in de besmettingsketen

Zij is geenBl

Van: IEE @erasmusme.nl>
Datum: 11 oktober 2020 om 13:37:54 CEST

Aan: LCI <B@sivmal SEEM iv i SEEiv >
Onderwerp: Fw: aandacht vragen bij OMT - communicatie ouderen over rol jonge kinderen in de besmettingsketen

Zie onder

Terecht punt vind ik

!
Wytemaweg 80 -

3015 CN Rotterdam

Tel: 00 31 10 704 4066

F

Email: @erasmusmec.nl

rrom: IIE EES @ rein beleidenbestuur.nl>

Sent: 11 October 2020 13:34

To:ERE BESET @crasmusme.ni>

Subject: Fwd: aandacht vragen bij OMT - communicatie ouderen over rol jonge kinderen in de besmettingsketen

Beste 5.1.2e

Ik stuur aan u onderstaande e-mail door, daar ik na het controleren zag Ry seop de RIVM-website niet staat

vermeld als [EXETIlvan het OMT.



Vnendelyjke groet,

Begin forwarded message:

From:[EE EEE @1einbeleidenbes tuur nl>

Date: 11 October 2020 at 12:53:01 CEST

To:BEES @umcutrecht nl
Subject: aandacht vragen bij OMT - communicatie ouderen over rol jonge kinderen in de besmettingsketen

Beste 5.1.2e

Ik wil graag in het OMT aandacht vragen voor communicatie richting ouderen en andere risicogroepen over
de rol van jonge kinderen in de besmettingsketen.
Vanuit persoonlijke overwegingen schrijf ik u deze e-mail.

Kort over mijn achtergrond: Ik heb jarenlang gewerkt voor de Nederlandse Federatie van Universitair

Medische Centra als beleidsadviseur en werk momenteel als zelfstandig beleidsadviseur in de

ziekenhuissector.

Aangenomen werd/wordt dat jonge kinderen een kleine rol spelen in de COVID-19

besmettingsketen. Inmiddels is uit diverse internationale onderzoeken gebleken dat de rol van kinderen toch

mogelyk groter 1s dan mitieel gedacht. Daar jonge kinderen nauwelijks klachten hebben en in geval van

klachten ze niet worden getest, blijven kinderen uit beeld en daarmee ook hun rol. Het aantal besmette

basisschoolleerkrachten geeft uiteraard enig beeld.

Ik ben afgelopen maandag positief getest. Sinds het begin van de uitbraak houd ik me aan alle maatregelen en
ik ben heel voorzichtig. Daarbij werk ik zoveel mogelijk thuis. Ik heb geen idee waar ik mijn besmetting heb

opgelopen. Onze dochter van 5 jaar oud had eerder verkoudheidsklachten dan ik. Ze mocht met deze klachten

gewoon naar school. We willen niet uitsluiten dat onze dochter de bron is in ons gezin en besmet met
klachten op school heeft gezeten (en naar de bso is geweest). De GGD gaf aan dat ondanks mijn positieve
besmetting, zi] niet hoett te worden getest. De school en de BSO informeren over mijn besmetting was

voldoende. De school gaf aan dat zi) verder niets zouden communiceren over mijn besmetting. Dat doen ze

niet vanwege de AVG. Dat geldt ook voor de BSO. Inmiddels hebben we begrepen dat ik in de afgelopen
weken niet de eerste ouder ben uit de klas met een COVID-19 besmetting. We weten niet of deze

besmettingen los staan van elkaar of dat de kinderen hier een rol in spelen. Met dit voorbeeld wil ik aangeven
dat jonge kinderen en hun rol uit beeld blijven.
Ik ben er helemaal voorstander van dat kinderen zoveel mogelijk naar school gaan. Continuiteit is belangrijk,
helemaal voor kinderen en jongeren.
Wel zou het goed zijn als mensen in risicogroepen zich meer bewust zijn van overdracht van het virus door

jonge kinderen. Overal om mij heen zie ik grootouders oppassen op jonge kinderen. Jonge kinderen worden

niet als risico beschouwd, zelfs niet met een snotneus. Naar mijn mening is dat onterecht, want eigenlijk
weten we niet hoe groot hun rol nu echt is. Met het sterk oplopende aantal besmettingen lijkt het mij goed dat

hier aandacht aan wordt besteed. Ik vind dat de boodschap dat jonge kinderen wel degelijk iets kunnen

overdragen en hiermee een risico vormen voor hun grootouders onderbelicht is geweest. Wat is blijven
hangen bij de meeste mensen is de uitspraak van het RIVM dat ‘kleine kinderen nauwelijks een rol spelen’,
terwijl ik van mening ben dat dit een ongenuanceerde weergave van zaken is.

Is het mogelijk aandacht te besteden aan dit aspect van communicatie?

Met vriendelijke groet,

Vriendelijke groet,

956451



956451

www.reinbeleidenbestuur.nl

e-mail: infol@reinbeleidenbestuur.nl

telefoon: 5.1.2e

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en hel bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


